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Wczoraj w Rzymie odbyło się ceremonia wręczenia tradycyjnych nagród

USSI Roma organizowana przez Gruppo Romano dell’Unione Stampa

Sportiva Italiana. Wśród wyróżnionych znaleźli się Marco Cassetti (premio

Limone) oraz Bojan Krkic (premio Arancio) oraz Alberto De Rossi (Premio

Ussiroma 2012). Przy tej okazji nie uniknęli pytań o przyszłość Romy i

własną. 

 

Marco Cassetti podsumował swoje doświadczenia z Romą:

- Jestem zadowolony, że pozostawię trochę dobrych wspomnień wśród kibiców.

Przykro mi, że nie udało mi się pomóc Romie w tym roku, ale wierzę, że przyszłość

będzie różowa.

Nie uniknął też pytań o odejście Luisa Enrique i możliwy powrót Vincenzo Montelli:

- Wszystkim nam było przykro, że Luis Enrique zdecydował się odejść z Romy po

zaledwie roku. Zawiodła zarówno drużyna, która nie uzyskała wyników, jak i trener,

który nie będzie kontynuował wdrażania swoich pomysłów i któremu nie udało się

do końca wpoić tego, co chciał. Drużyna zawsze słuchała jego wskazówek, ale w

tym roku wyniki były bardzo nierówne i to przeważyło, przyczyniając się do jego

decyzji. Czy to presja sprawiła, że się poddał? Rzym to miejsce inne od wszystkich.

Zespół jest rozczarowany, ale też gotowy dać z siebie 100% w nowym roku.

Zaczęliśmy z wielkim entuzjazmem i zupełnie nową wizją gry we Włoszech.

Montella? Mam nadzieję, że będzie mógł wrócić do miejsca, które bardzo kocha i

mam nadzieję, że pójdzie mój jak najlepiej. Nie będzie łatwo, ale Roma – jeśli da się

jej trochę spokoju – wejdzie na wysoki poziom. Czy nie lepiej było przedłużyć jego

kontrakt z Romą? Teraz łatwo jest dywagować.

Zakończony sezon?

- To był szczególny rok. Niestety na boisko wychodzi tylko 11 osób. Moja przyszłość?

Chcę dalej grać.

 

Także Bojan Krkic został poproszony o podsumowanie kończącego się piłkarskiego

roku:

- To był szczególny rok, ale myślę, że następny sezon będzie wielki. Mam nadzieję,

że dalej tutaj będę. Kogo chcemy na ławce Romy? Cassettiego [śmieje się – od red.].

 To było piękne doświadczenie w tej lidze, która jest tak trudna dla napastników.

Chcę i mam nadzieję tu zostać. Totti i De Rossi? To dwaj wielcy gracze i wspaniałe
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osoby.

Mój pierwszy rok tutaj to piękne doświadczenie. Czego brakuje Romie? Jeśli chcemy

wygrywać, to brakuje wszystkiego, ale wierzę, że odpowiednio nad tym pracujemy.

Jesteśmy drużyną i musimy polepszyć naszą grę, ale jestem przekonany, że przyszły

sezon będzie piękny. Moja przyszłość? Musimy teraz się zebrać i razem

porozmawiać, ale mogę powiedzieć, że świetnie czuję się w Rzymie i że moje

pozostanie tutaj nie zależy od nowego trenera. To wspaniałe miejsce. Bardzo mi się

podoba. Nasz sezon był niestety nierówny, zabrakło koncentracji na drobnych

szczegółach. Montella? Nie wiem. To decyzja klubu. Catania zagrała piękny sezon i

mówi się o nim, ponieważ to bardzo dobry trener. Na ile obecność Tottiego i De

Rossiego wpłynie na moją decyzję o pozostaniu? Jeśli w szatni czujemy się dobrze,

to dlatego że mamy te dwa punkty odniesienia. Wspaniali piłkarze i wspaniali ludzie.

 

Zdjęcia z uroczystości można zobaczyć tutaj:

http://www.romanews.eu/2012/05/14/fotonotizia-alberto-de-rossi-bojan-e-cassetti-

ricevono-il-premio-ussi/
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